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 Wnioskujemy o jak najszybsze wyznaczenie docelowego miejsca                   
na budowę Gimnazjum w Chotomowie. 
 Jesteśmy świadomi, że inwestycja ta może być zrealizowana                           
z koniecznością pozyskania środków zewnętrznych, ponieważ stanowić będzie 
znaczne obciążenie budżetu gminy. Dlatego im wcześniej przygotujemy                  
to zadanie, tym większa szansa na pozyskanie tych środków i realizację całego 
projektu. 
 Pragniemy zwrócić uwagę, że od czasu prezentacji i sugestiami 
proponowanych lokalizacji przez Gminę oraz dyskusji radnych nad tymi 
propozycjami, nie podjęte zostały dalsze działania przez Gminę w tej sprawie. 
Między innymi z relacji Pani Wójt na Komisji Oświaty wynika, że Urząd 
Gminy nie podjął rozmów z właścicielami proponowanych lokalizacji.  
 Dlatego ponownie interpelujemy o podjęcie jak najszybszych działań               
w celu wykupu gruntów pod ww. cel oraz zlecenie projektowania                               
i przedstawienie harmonogramu realizacji zadania.  
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